
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 20. januar 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 408
Kan det på baggrund af rapporten ”Vandmiljø og Natur 2015” fra Århus Uni-
versitet konkluderes, at trenden med faldende kvælstofudledning gennem
mange år nu er vendt, og at vi nu kan se de første tegn på, at havmiljøet bli-
ver dårligere og dårligere år for år, hvor vi ellers de sidste mange år har set en
positiv udvikling, sådan som det fremgik i TV-avisen på DR1 den 12. januar
2017?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Carsten Bach (LA).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Carsten.Bach@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen
formand
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